
PROTOKÓŁ NR 42/14

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 28 sierpnia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:30. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Mariusz Kubiak.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Krzysztof Kapała.

Zaproszone osoby: 

3. Bartłomiej Nawrocki,

4. Anna Klepacz,

5. Zofia Ujma,

6. Paweł Pituch.

Porządek obrad:

1. Omówienie kwestii nowego przetargu na odbiór odpadów komunalnych od nieruchomości

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie Gminy Kowary.

2. Sprawy różne.

Ad.  1  Bartłomiej  Nawrocki  Kierownik  Referatu  przygotowuje  Specyfikację  istotnych  warunków

zamówienia  na  odbiór  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  zamieszkałych  i

niezamieszkałych położonych na terenie Gminy Kowary zgodnie z ustawą.

Mariusz Kubiak Członek Komisji poruszył kwestię zakupu pojemników na odpady przez Gminę, co wiąże się

ze zmianą Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy, lecz obecni na posiedzeniu ustalili,

iż niektórzy mieszkańcy już dokonali zakupu nowych pojemników, więc byłoby to niesprawiedliwe wobec

nich, gdyby Miasto zakupiło pojemniki pozostałym.

Postanowiono nie wprowadzać zmiany w tym zakresie. 

Ustalono, że – tak jak dotychczas - przetarg dotyczył będzie 1,5 roku. 

Dodatkowo  Bartłomiej  Nawrocki  oznajmił,  że  Specyfikacji  będą  dokładnie  określone  godziny,  w  jakich

przedsiębiorstwo będzie odbierać odpady od mieszkańców. 

Ponadto dodatkowo zostanie wprowadzona możliwość zgłaszania za pośrednictwem Urzędu Miejskiego w

Kowarach wyodrębnionych odpadów poza ustalonym harmonogramem. 

Komisja – wraz z obecnymi gośćmi – rozmawiała na temat stawki za odpady komunalne, która obowiązuje

obecnie, ustalono, iż nie zostanie zmieniona w jakikolwiek sposób. W przyszłości planowana jest obniżka za

selektywną zbiórkę odpadów.  

Ad. 2  W sprawach różnych poruszona została  kwestia  porządku i  czystości  na terenie  Kowar,  a

dokładnie zarośniętych chodników i dróg. Komisja sporządziła odpowiedni wniosek w tej sprawie.
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Poruszony  został  temat  wycieku wody przy  ul.  Leśnej  (u góry  –  od  torów do skrzyżowania).  Bartłomiej

Nawrocki  podał,  iż  został  sporządzony  kosztorys  na  wykonanie  tego  odcinka  kanalizacji  deszczowej  –

wyniesie to ok. 28 tys. zł i będzie zrealizowane w najbliższym czasie. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  jednogłośnie  wnioskuje  do  Pana Burmistrza  o  zabezpieczenie  środków finansowych i

zlecenie uprzątnięcia zarośniętych chodników i ulic poza ścisłym centrum Kowar.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                       Handlu, Usług i Rolnictwa 
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